

PROTOKOLL DR 14/2020

Datum: 2020-12-15

Plats: Telefonmöte

Närvarande:
(* = beslutande)

* Helene Rapp(Ordförande)
* Frank Johansen(Tekniskt ansvarig)
*

Jonas Lundgren(Adj)
Jessica Lundgren Adj,Sekr)
Rolf Lundberg (Adj)
Wilma Andersson (Adj ungd)
Almathea Granholm(Adj ungd)
Roger Engström Sbf

Frånvarande

Jonas Staflund (Ledarmot)
Roger Engström Sbf

-
- § 141 Mötets öppnande
 - § 142 Föregående mötesprotokoll
 - § 143 Fastställande av mötets dagordning
 - § 144 Regler
 - § 145 SGA frågor
 - § 146 Kurser möten utb
 - § 147 SM ansökan
 - § 148 Riktlinjer RF tävling
 - § 149 Övriga Frågor
 - § 150 Nästa möte
 - § 151 Mötets avslutande
-

§ 141 Mötets öppnande.

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§ 142 Föregående mötesprotokoll.

Föregående protokoll genomgicks och godkändes.

§ 143 Fastställande av mötets dagordning.

Dagordningen godkändes

§ 144 Regler

Alla är publicerade, ingen feedback på dessa än.

§ 145 SGA frågor

Yasmine har mailat till Jessica funderingar kring hur det ska jobbas med SM 2021 som Jessica har vidarebefordrat, har någon kontaktat henne angående det ? - Helene kontaktar henne.

Maillet till SGA´na angående att vi vill att dom kontaktar sina arrangörer och kollar av med dom om deras planer inför säsongen 2021 har Jessica mailat till dom innan kvällens möte.

§ 146 Kurser, möten, utb

Jonas Lundgren har varit i kontakt med Jimmy Hansson angående CL kursen i Malmö i Januari. Den är inställd tills vidare, Jonas Lundgren och Jonas Staflund kollar upp möjligheter att köra kurser online och återkommer senare med hur det går att lösa.

2021 kommer vi att ha våra möten via Teams.

Jessica skulle behöva gå FIA stewart seminariet 2021, det kan bli webb baserat men Helene kollar upp det och återkommer.

§ 147 SM ansökan

Helene, Jonas och Frank har skickat in en ansökan till förbundsstyrelsen om att få köra SM i stock/Super Stock 2021.

§ 148 Riktlinjer RF tävling

Helene skulle medverkat på telefonmöte ang detta men det blev framflyttat.

§ 149 Övriga frågor

Frank- Chassi informationen/bilderna som har gått ut på FB- Frank har varit och tittat på bilen och pratat med ägare, före detta ägaren och Conny.

Vi bör kolla över rutiner när dödsfall sker med medarbetare, förare och funktionärer.

Almathea har mailat till Pierre på kansliet angående om det går att få till ett Landslag för Juniorerna men har inte ännu fått svar så hon provar igen.

§ 150 Nästa möte

Tisdagen 12/1 klockan 19.00 och provar då att ta det över teams.

§ 151 Mötets avslutande

Ordf avslutade mötet och tackade för visat intresse

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Jessica Lundgren (bitr sekreterare)

Helene Rapp (Ordförande)